
 
 
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs 
 
Möte hos Cornelia i Vallarum den 22:a oktober, 2018 
 
Närvarande: Cornelia, Karin, Per, Annika och Anna 
 

1. Mötet öppnades av Cornelia. 
 

2. Protokollet från föregående möte godkändes och undertecknades. 
 

3. Vi fick ta del av information kring ”Österlens sköna vattendrag” av Valentina 
Zülsdorff, projektledare. 

  
4. Angående fråga från Järnvägsfrämjandet kring Simrishamnsbanan; Cornelia 

svarar och hänvisar till Miljöpartiet i Sjöbo. 
 

5. Slutkonferens fossilbränslefria kommuner i Malmö, St Gertrud, den 3:e 
december kl.9.30-15-00. Anmälan senast 23:e november. Kostnadsfritt, dock 
utgår en avgift vid utebliven deltagare. 

 
6. Angående remissen “Detaljplan för fastigheten LAXEN, Bränneriet”, Karin ser 

över den och svarar. 
 

7. Inkommet svar angående skötsel av gräsmarker där kommunen öppnar kring 
samarbete. 

 
8. Utkast på programpunkter för 2019:  

➢ Örnexkursion i februari (frågan går till Leo Leonardsson). 
➢ Årsmöte 14:e mars (föreläsare diskuteras). 
➢ Fågelgruppen (Gert & Leo) kanske vill ha en programpunkt? 
➢ Strandpadda månadsskiftet april/maj vid Vressel, Vombsjön. 
➢ Vilda blommors dag (frågan går till Rune Gerell). 
➢ Grodor, bajs & svamp i Frihult i september (Natursnok-vänlig). 
➢ Fladdermusnatt i augusti. 
➢ Slåtterdag i Vitabäckskärret i augusti. 
➢ “Vattenaktivitetsdagen”, obestämt datum, LEADER projekt (Per 

undersöker lämplig koordinat). 
 
 

9. Hänt sen sist: 
❖ Höstdag vid Snogeholmssjön. Vi deltog och spred information. 

Det var mycket välbesökt evenemang med ca 700 personer. 
 



 
10.Övrigt 

a) Angående utveckling av det lokala engagemanget i Sjöbo skickade 
Björn Barup (2016) en motion för att söka stöd från riksföreningen till 
kretsen. Denna motion har blivit besvarad i stämmobeslut 2018. Vi 
inväntar vidare beslut per e-post. 

b) Reflexvästar från riks har kommit. 623 kronor i faktura. 
c) Vi deltog ej i Art & Ecology festivalen den 20:e oktober. Intresse 

anmäldes, men programmet var redan spikat. 
d) Den 29/11 anordnar Länsstyrelsen nationellt grodmöte. Anmälan krävs. 

Mötet är kostnadsfritt. 
e) Samrådsredogörelsen SANDBÄCK:2 har inkommit. Kommunen anser 

det vara svårt att avgöra om träden är hamlade i allén och har beslutat 
att avverka dem oavsett. Karin vidhåller och svarar dem att de inte får 
ta bort träden med hänvisning till Artskyddsförordningen och/eller 
Biotopsskyddslagen. Kopia skickas till Länsstyrelsen. 

 
11.Nästa styrelsemöte hålls hos Per i Blentarp den 26:e november. 

 
13. Cornelia avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
____________________________                  ____________________________ 
Cornelia Lovfeldt                                                   Anna Elmlund 
Ordförande                                                             Sekreterare 
 


